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Geachte lezer, 

 

Kunt u de bijlage doorsturen naar zowel het college als de raadsleden? Het betreft hier onze 

inhoudelijke en technische vragen wat betreft het inregelen van de scootmobiel als algemene 

voorziening. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Stichting Samen Onbeperkt 
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Inhoudelijke en technische vragen inregelen scootmobiel als algemene voorziening 

1 In het voorstel is sprake van drie categorieën  scootmobiel;  

-is prijs het enige keuze criterium geweest of zijn er nog andere criteria meegenomen 

bij deze keuze? Zo ja welke en waarom? 

2 aan iedereen wordt een eigen bijdrage gevraagd afhankelijk van het inkomen. Er 

kan een financiële tegemoetkomen worden gevraagd van 30 of 60 procent. 

Realiseert de gemeente zich dat dit voor scootmobielgebruikers weer een extra 

horde opwerpt om mee te kunnen doen in de maatschappij? mensen die niet 

afhankelijk zijn van een scootmobiel  hebben deze extra horde niet. Dit is wat ons 

betreft onderscheid maken tussen mensen met een beperking onderling en dit is in 

strijd met het VN verdrag voor mensen met een beperking. 

3 De gevraagde bijdrage valt ruimschoots  binnen het normale bestedingspatroon 

berekend door het Nibud. Hierbij is door het Nibud alleen rekening gehouden met de 

vervoerskosten. Maar andere (hogere medische) zorgkosten worden op deze manier 

buiten beschouwing gelaten. Dit is met name een groot probleem voor de laagste 

inkomens. Is in dit soort situaties de tegemoetkoming van 30 danwel 60 procent 

voldoende om de extra financiële negatieve gevolgen op te vangen? Is dit ook 

meegenomen in de berekening zoals die is gedaan door het Nibud/ met de gegevens 

van het Nibud? 

4 Houdt de gemeente ook rekening met de situatie dat de eigen bijdrage of de 

procedure voor het krijgen van een scootmobiel als algemene voorziening  voor 

mensen een zodanige horde opwerpt dat men kiest voor een aanvraag voor een 

elektrische rolstoel omdat hiervoor geen eigen bijdrage bestaat maar wel een 

keukentafelgesprek nodig is?  De kosten een elektrische rolstoel en een 

keukentafelgesprek liggen immers veel hoger. 

5 Het abbonnementstarief is ingevoerd om stapeling van eigen bijdragen met name 

voor laagste inkomens te voorkomen. Realiseert de gemeente zich dat ondanks dat 

er een  financiële tegemoetkoming kan worden aangevraagd, er nog steeds sprake is 

van een extra eigen bijdrage en dus van stapeling? Is dit juridisch houdbaar? 

Waarom wel of niet?  Dit omdat het nibud uitgaat van standaard vervoerskosten. 

Vervoerskosten zijn voor mensen met een beperking vrijwel nooit standaard 

(hetzelfde) 

 6 Bij uitvoering van dit plan, blijft dan de scootmobiel pool zoals hij er nu is bestaan? 

Of verdwijnt deze? 

7 Bij de manifestatie op de markt over het plan om de verstrekking anders te gaan 

inregelen is door wethouder Jongen toegezegd dat de nieuwe regeling niet gaat 

gelden voor de mensen die nu een individuele  scootmobiel hebben. Blijft de 

wethouder bij deze toezegging? En wat gebeurt er dan wanneer de scootmobielen 



van het huidige bestand individueel verstrekte scootmobielen vervangen moeten 

worden? 

8 In het raadsvoorstel staat dat iemand die een schootmobiel krijgt via het nieuwe 

plan, deze wel moet kunnen stallen. Wat gebeurt er wat betreft de stalling van 

scootmobielen in het huidige bestand individueel verstrekte scootmobielen en met 

eventuele scootmobielen en de stalling daarvan die voor 1 juli 2021 nog verstrekt 

worden? 

9 Kan dit raadsvoorstel besproken worden als de bedragen die  op pagina 5 

genoemd worden niet definitief zijn en de (nieuwe)leverancier nog niet bekend is? De 

gunning van de aanbesteding wordt niet eerder dan mei verwacht. Wat gebeurt er als 

de bedragen voor de eigen bijdrage hoger worden? 

10 krijgt de klant te horen wat de kostprijs van de drie beoogde scootmobielen is en 

zo ja wanneer. Want op dit moment worden (kost)prijzen van hulpmiddelen  niet met 

de klant gedeeld. Zelfs niet bij de bepaling van het pakket van eisen  door 

bijvoorbeeld de ergotherapeut.  

11 op pagina 11 wordt gesproken over een redelijke overgangstermijn. Hoe lang gaat 

deze overgangstermijn zijn en waar is dat op gebaseerd? 

 

 

 


